



MARI'E

CONSULTANCY ESTABLISHMENT

مؤسسة مرعي الإستشاريه

“

Who we are

Mari'e Consultancy Establishment for accounting services and tax consultancy is one of the Jordanian institutions specialized in the fields of accounting and consulting. The Establishment provides tax consultancy services, internal auditing and accounting services, designs internal control systems, and provides accounting, warehouses and HR software that comply with all requirements of Jordanian tax laws.

Our Establishment has extensive experience in the fields of taxation, internal auditing, accounting, business and financial advisory, where business is done with honesty, commitment, dedication and integrity along with the highest professional and personal standards.

Our dedicated team of professionals with high competencies in various fields is the key to our success. Mari'e Consultancy Establishment provides its services to large, medium and small companies and is characterized by maintaining a close relationship with clients. Our clients are constantly contacted to be briefed on the latest updates in the rapidly changing business environment through the provision of advice, circulars, memos and highlighting any change in tax laws and any other laws related to the business during the year.

من نحن

مؤسسة مرعي الاستشارية للخدمات المحاسبية والاستشارات الضريبية هي إحدى المؤسسات الأردنية المتخصصة في مجالات المحاسبة والاستشارات. تقوم المؤسسة بتقديم خدمات الاستشارات الضريبية والتدقيق الداخلي والخدمات المحاسبية وتصميم أنظمة الرقابة الداخلية وتقديم برامج المحاسبة والمستودعات وشؤون الموظفين التي تتوافق مع جميع متطلبات قوانين الضرائب الأردنية.

مؤسسة مرعي الاستشارية لديها خبرة واسعة في مجالات الضرائب والتدقيق الداخلي والمحاسبة والأعمال والاستشارات المالية، حيث يتم إنجاز الأعمال بصدق والتزام وتفاني ونزاهة جنباً إلى جنب مع أعلى المعايير المهنية والشخصية .

فريقنا المتخصص من المهنيين ذوي الكفاءات في مجالات مختلفة هو مفتاح نجاحنا. إن مؤسسة مرعي الاستشارية تقدم خدماتها للشركات الكبيرة والمتوسطة والصغيرة وتتميز بالحفاظ على علاقة وثيقة مع العملاء، حيث يتم التواصل مع العملاء باستمرار للاطلاعهم على آخر المستجدات في بيئة الأعمال سريعة التغير من خلال تقديم المشورة والتعاميم والمذكرات وأي تغييرات بالقوانين الضريبية وأي قوانين أخرى تتعلق بمجال الأعمال على مدار العام .

”

Mari'e Consultancy Establishment was established by **Mr. Mohammad Mari'e** who holds a Bachelor's degree in Accounting from Al-Ahliyya Amman University. Mr. Mohammad started his accounting and tax experience since 2005 and has extensive experience in the fields of accounting, management, finance, income and sales tax, and he passed the exam in the Experts Society of Income and Sales Tax and became a member of it since 2015.



تم تأسيس مؤسسة مرعي الاستشارية من قبل **السيد محمد مرعي** الذي يحمل درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة عمان الأهلية. بدأ السيد محمد خبرته المحاسبية والضريبية منذ عام ٢٠٠٥ وهو يمتلك خبرة واسعة في مجال المحاسبة والإدارة والعلوم المالية وضريبة الدخل والمبيعات، كما أنه اجتاز امتحان العضوية في جمعية خبراء ضريبة الدخل والمبيعات وأصبح عضوا فيها منذ العام ٢٠١٥.

Our Vision:

Develop and implement methods that are in line with the highest ethical standards of financial accounting and taxation by providing accurate, reliable, economical and speedy services by using advanced technology and specialized knowledge of our team in order to provide our clients with high values and excellent quality.

Our Mission:

Our mission is to study your business through our specialized team of trained professionals and provide personalized services in a timely manner, as we are known for being very responsive and flexible in order to enhance your success and development in the long term.

We make sure to achieve our vision and mission by:

- ✓ Following-up
- ✓ Meeting the goals
- ✓ Finalization
- ✓ Achievements
- ✓ Maintaining quality

رؤيتنا

تطوير وتنفيذ الأساليب التي تتماشى مع أعلى المعايير الأخلاقية للمحاسبة المالية والضرائب وذلك من خلال تقديم خدمات دقيقة، موثوق بها، مؤفّرة، وسريعة عن طريق استخدام التكنولوجيا المتطورة والمعرفة المتخصصة لفريق العمل من أجل تزويد العملاء بقيم عالية وجودة ممتازة.

مهمتنا

مهمتنا هي دراسة عملك من خلال فريق عملنا المتخصص من المحترفين المدربين وتزويد الخدمات الشخصية في الوقت المناسب حيث أننا نتميز بسرعة الرد والمرونة في العمل من أجل تعزيز نجاحك وتطورك على المدى البعيد.

نعمل لتحقيق رؤيتنا ورسالتنا من خلال:

✓ المتابعة

✓ تحقيق الأهداف

✓ وضع الصيغ النهائية

✓ الإنجاز

✓ الجودة.



Our Services:

We provide services to both the public and private sectors in order to build trust and enhance value through the application of our committed approach.

خدماتنا

نحن نقدم الخدمات لكلا القطاعين الخاص والعام من أجل بناء ثقة الجمهور وتعزيز القيمة من خلال تطبيق نهجنا الملتزم.

التدقيق الداخلي

التدقيق الداخلي هي عملية لها علاقة بالإجراءات والنظم الداخلية الخاصة بالشركات، ومن خلاله يتم وضع نظام محاسبي كامل للشركة. يتعلق التدقيق الداخلي بالعمليات المالية والإدارية بالشركات معًا، ويساعدك التدقيق الداخلي على تنفيذ أهداف عملك من خلال تقديم نهج منظم لتقييم وتحسين فعالية عمليات إدارة المخاطر والرقابة والحوكمة.

Internal Audit:

Internal audit is a process related to the internal procedures and systems of companies, through which a complete accounting system is developed for the company. Internal audit relates to both the financial and administrative operations of companies. Internal auditing helps you implement your business goals by offering a structured approach to evaluate and improve the effectiveness of risk management, control and governance processes.



الخدمات المحاسبية

- * تطوير وحفظ الإجراءات والسياسات المحاسبية للشركة
- * التأكد من جميع التصنيفات، والسجلات والعمليات المحاسبية
- * اعداد القيود في دفاتر المحاسبة حسب معايير المحاسبة الدولية
- * تأسيس شجرة الحسابات والنظام المحاسبي
- * عمل نماذج العمليات المالية والمحاسبية
- * متابعة كافة أمور الضمان الاجتماعي وإدارة التدفقات النقدية

Accounting Services:

- * Develop and maintain the company's accounting policies and procedures.
- * Verify all classifications, records and accounting processes.
- * Prepare entries in accounting books according to International Accounting Standards.
- * Establish the chart of accounts and the accounting system.
- * Create financial and accounting operations models.
- * Follow up on all Social Security issues & payments and cash flow management.



الخدمات والاستشارات الضريبية

تقديم الخدمات والاستشارات الضريبية

ضريبة الدخل

ضريبة المبيعات

استشارات للأفراد والشركات

الالتزام الضريبي

التخطيط و التدقيق الضريبي



Taxation & Consultancy

- * Providing tax services and advice.
- * Income Tax
- * Sales Tax
- * Corporate & Individual Advisory Services
- * Tax Compliance
- * Tax Audit & Planning

خدمات استشارات الأعمال

إدارة المشروعات والتوقعات المالية

آراء خبراء مستقلين

تقديم الاستشارات في عمليات الاندماج والاستحواذ
(شراء وبيع)

النماذج وتخطيط الأعمال

خدمات هيكلية

إستشارات التقييم

دراسات الجدوى الاقتصادية للمشاريع



Business Advisory

- *Project Management & Financial projections
- * Independent expert opinions
- * Mergers & acquisitions advisory (buy and sell)
- * Modeling and business planning
- * Structuring services
- * Valuation consulting
- * Feasibility studies for projects

تأسيس الشركات

نقوم بعمل كافة إجراءات تأسيس الشركات التجارية طبقاً لأحكام قانون الشركات وقانون الاستثمار. كما نقوم بصياغة عقود كافة أنواع الشركات وإعداد الأنظمة المالية والإدارية والداخلية وعقود العمل واستخراج كافة التراخيص القانونية اللازمة لمباشرة العمل، بالإضافة إلى فتح الملف الضريبي والتسجيل بضريبة المبيعات وتسجيل الأسماء والعلامات التجارية والنماذج الصناعية.

Company Establishment:

We carry out all procedures for establishing companies in accordance with the provisions of Companies Law and Investment Law. We also draft contracts for all types of companies, prepare financial, administrative and internal systems, employment contracts, and extract all legal licenses necessary to start work, in addition to opening the tax file, registering for sales tax, and registering trade names, trademarks and industrial models.

تصفية الشركات:

المقصود بتصفية الشركة ببساطة هو إنهاء عمل تجاري وإبطال عقود شركة معينة بقرار من صاحبها أو أصحابها إذا كان الشركة مبنية على شركاء.

Company Liquidation

Liquidation of a company simply means the termination of a business and the annulment of the contracts of a particular company by a decision of its owner or owners, if the company is based on partners.



التدقيق الخارجي

مؤسسة مرعي الاستشارية تقدم خدمات التدقيق الخارجي عن طريق الاستعانة بالمصادر الخارجية من خلال شركات محلية وعالمية رائدة في مجال التدقيق الخارجي، حيث أن مؤسسة مرعي الاستشارية لديها اتفاقيات تعاون مع افضل وامهر مكاتب التدقيق الخارجي المحلية والعالمية من أجل تلبية رغبة العميل.

External Audit

Mari'e Consultancy Establishment provides external audit services through outsourcing from leading local and international companies in the field of external auditing. The Establishment has cooperation agreements with the best and most skilled local and international external audit offices to meet the client's desire.

خدمات البرامج المحاسبية

توفر مؤسسة مرعي الاستشارية برامج محاسبية، وشؤون موظفين، وإدارة مستودعات و برامج ERP تتوافق مع جميع المتطلبات و قانون الضرائب الأردني لتسهيل مهام وإجراءات المحاسب والادارة المالية لدى العميل.

Accounting software

Mari'e Consultancy Establishment provides accounting software, HR, warehouse management and ERP software that comply with all requirements and the Jordanian tax law to facilitate the tasks and procedures of the accountant and financial management of the client.





+962796878250



ceo@marie-est.com

info@marie-est.com



marie-est.com



دوار الداخلية - مجمع باب السلام
الطابق الثالث - رقم المكتب
٤٧

Dakhliya Circle - Bab Al
Salam Trading Complex -
3rd floor Office No. 47